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Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                           
                                                                                                         
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Zwracam się z wnioskiem o informację dotyczącą testów elektrycznego autobusu. 
Tarnowskie Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne prowadziło testy autobusu 
elektrycznego marki MAN. Jakie wnioski wyciągnięto? Czy będziemy inwestować w tego 
typu tabor? Jakie są to koszty? 

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa

/-/ Angelika Świtalska

                                                                                                         
                                                                                                

                                                                                                                   
Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a


